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Rada Miejska w Drzewicy 

 

PROTOKÓŁ  

Z OBRAD  VII NADZWYCZAJNEJ SESJI IX KADENCJI 

(2024-2029) 

RADY MIEJSKIEJ  W DRZEWICY 

z dnia 14 stycznia 2025 r.  

 

Obrady rozpoczęto 14 stycznia 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Dobosz 

2. Sebastian Gubiec 

3. Krzysztof Jakubczyk 

4. Krzysztof Konewka 

5. Michał Kopczyński 

6. Ireneusz Kowalski 

7. Anna Kumur 

8. Paweł Małek 

9. Bartłomiej Matyja 

10. Karol Podogrocki 

11. Joanna Popis 

12. Anna Rogulska 

13. Krzysztof Walczyk 

14. Dorota Wiktorowicz 

15. Eugeniusz Wrzesień 

1. Otwarcie sesji. 

 

VII Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała zaproszonych 

gości Dorota Maria Wiktorowicz – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy 

wypowiadając formułę: „Otwieram VII Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Drzewicy”. 

 

W/w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 

w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja, po czym 

sprawdziła kworum. Stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 15 radnych, 

w związku z czym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Dorota Wiktorowicz powiedziała, że Burmistrz złożył wniosek o 

rozszerzenie obrad o punkt 5a, który brzmi: Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Drzewica na rok 2025. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie punktu 5a o treści "Podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2025" na wniosek Burmistrza 

Drzewicy. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Konewka, Michał Kopczyński, Ireneusz 

Kowalski, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof 

Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Jakubczyk, Anna Kumur, Anna Rogulska 

 

 

Po przegłosowaniu wniosku formalnego Przewodnicząca Rady odczytała proponowany 

porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w roku 2025 – Renowacja drzwi wejściowych do kościoła 

parafialnego w Drzewicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w roku 2025 – Remont ogrodzenia cmentarza parafialnego w 

Drzewicy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w roku 2025 – Zabezpieczenie, utrwalenie substancji i stabilizacja 

konstrukcyjna budynku służebnego zamku w Drzewicy. 

5a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 

2025. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

7. Wolne wnioski, sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w roku 2025 – Renowacja drzwi wejściowych do kościoła 

parafialnego w Drzewicy. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik – Irenie Jóźwickiej. 
Skarbnik powiedziała, że są trzy uchwały do podjęcia, jeżeli chodzi o dotacje na 

sfinansowanie prac konserwatorskich. Te zadania inwestycyjne nie były zrealizowane w roku 

2024. W związku z tym przechodzą one do realizacji w roku 2025. Zadania dotyczące drzwi 

do kościoła, remontu ogrodzenia cmentarza i budynku służebnego zamku w Drzewicy, są w 

zadaniach inwestycyjnych przyjętych uchwałą budżetową na rok 2025, zapisane w załączniku 

inwestycyjnym oraz pokazane są kwoty dotacji w załączniku numer 9 do uchwały, która 

dotyczyła uchwalenia budżetu na rok 2025. Skarbnik powiedziała, że podjęcie tych uchwał o 

udzieleniu dotacji umożliwi rozpoczęcie realizacji prac na poszczególnych zadaniach. Są trzy 

uchwały, ale wszystkie trzy uchwały dotyczą tego samego, czyli zabytków z Polskiego Ładu. 

Radny Michał Kopczyński – spytał, czy był jakiś kosztorys robiony na te trzy inwestycje i 

kto go robił?  Dodał, że jeżeli chodzi o zabytki, zgłaszał jeden wniosek. Nie jest w ogóle ujęty 

a te trzy zabytki są ujęte w budżecie  i to za duże pieniądze. 

Burmistrz – powiedział, że jest tu mowa o dofinansowaniu zabytków w ramach Polskiego 

Ładu. Temat ma dwa lata, kiedy zapadła decyzja, gdy udało się pozyskać środki dla Fundacji. 

Poprosił Pana Jarka Bombę o odpowiedz na pozostałą część pytania.  

Jarek Bomba – powiedział, że to nie są nowe inwestycje, tylko są to inwestycje, na które 

pozyskano dofinansowanie z Polskiego Ładu w roku ubiegłym. Były tam cztery inwestycje. 

Dach kościoła jest już wykonany, drzwi są w trakcie realizacji, natomiast mur cmentarny i 

część murów zamku będą wykonywane w tym roku. W przypadku zamku kosztorys wykonała 

firma Nowa Technologia, która jest wnioskodawcą. W przypadku drzwi kościoła i muru 

cmentarnego drzwi kościoła wycenił pan Jarek, natomiast mur cmentarny była to wspólna 

praca Pana Jarka  i Pani Joanny Mac, autorki opracowania programu naprawy tego muru. Te   

kwoty był niezbędne do tego, żeby złożyć wniosek, bo wniosek składany jest operując już 

konkretną kwotą. Powiedział również, że uchwała o dotacji była podjęta w roku ubiegłym z 

tym że ta uchwała zamykała cały proces w roku 2024. Ponieważ zadania nie były wykonane 

te uchwały dotyczą dotacji które zamiast w 2024 roku będą udzielone w 2025 roku. Dodał, że 

te inwestycje, to jest dofinansowanie niespotykane, ponieważ stanowi kwotę 98% wartości 

tych robót.  2% to jest udział wnioskodawców, a 98% to jest program Polski Ład. 

Radna Anna Kumur – powiedziała, że chciała spytać głównie  o zamek. Powiedziała, że wie 

że to są stare inwestycje. Powiedziała, że czytała na temat tej fundacji i tak naprawdę nie ma 

wielu informacji, nie wiadomo, czym ta fundacja się zajmuje, jakie ma priorytety. 

Powiedziała, że fundacja już uzyskała potężne pieniądze, o które gmina ubiegała się i te 

pieniądze zostały  przekazane. Dodała, że jak dobrze doczytała to w ubiegłych latach to jest 

ponad 740 tys. Powiedziała, że było tam   było   wiele elementów, które miały być zrobione 

na dzień dzisiejszy, a nie są.   Powiedziała, że miała być część zadaszenia w zamku, muzeum 
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na 200 metrach odnośnie pozyskiwanych tamtych środków. A tak naprawdę nie ma tego. Jest 

ta część tylko jakoś wzmocniona. Spytała,  jak ta fundacja rozlicza się z pozyskiwanych 

środków, o które gmina zabiega? 

Radny Michał Kopczyński – powiedział, że chodzi mu o kaplicę św. Anny. To jest zabytek 

drzewicki, który jest nieujęty w niczym i nikt się nie stara, żeby go zrobić.  

Burmistrz – odnośnie  zamku powiedział, że  nie przypomina sobie, żeby gmina 

przekazywała dotacje dla tej fundacji. Fundacja pozyskiwała środki dwukrotnie  z 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Teraz Gmina pierwszy raz zaangażowała 

się, ponieważ ustawodawca tak określił zasady Polskiego Ładu, że to samorząd mógł 

pozyskać środki bez względu, czy są zabytki. Powiedział, że były pytania, czy Gmina  

podejmuje wyzwanie, żeby dla parafii, zarządcy zamku środki pozyskać, czy nie. Można było 

tego nie zrobić i tyle, by ich po prostu nie było. Dodał, że  może pokazać korespondencję   

jeżeli chodzi o ubieganie się o wsparcie przez konserwatorów w kontekście zamku. 

Powiedział również, że nie mamy prawa rozliczać fundacji, jak wydała pieniądze, które 

dostała z Ministerstwa Kultury. Powiedział, że z tego co wie, były to dwie edycje skutecznego 

ubiegania się od fundacji o te środki z Ministerstwa Kultury, no to domyślam się, że pierwsze 

środki rozliczyli pozytywnie, skoro po raz kolejny je uzyskali. Jest to wielomilionowe 

zadanie, że kilkaset tysięcy pozyskanych, czy z Polskiego Ładu, czy wcześniej z 

Ministerstwa, to i tak są środki nie wystarczą, żeby powstało na Zamku Muzeum. Powiedział, 

że po takim głosie, warto by było, rozmawiać z przedstawicielami Fundacji, żeby dali 

informację jak są środki wydatkowane. Powtórzył, że Gmina nie dofinansowała z własnych 

środków Zamku w Drzewicy . Jeżeli chodzi o kolumnę tzw. Toskańską, powiedział, że Gmina 

się starała dosyć długo, o zgodę dróg wojewódzkich, ponieważ kolumna stoi w pasie drogi 

wojewódzkiej. Gmina ma zgodę na przesunięcie kolumny i temat ten będzie podejmowany w 

najbliższym czasie.  Wtedy w tym momencie będziemy mogli myśleć o zabezpieczeniu 

środków, żeby tę kolumnę toskańską odrestaurować, żeby przywrócić jej blask. Myślę, że 

przesunięcie jest poza pasa drogowego też jest o tyle zasadne. Będzie bardziej widoczna, 

będzie bardziej wyeksponowana.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Jarosław Bomba 

- Dorota Wiktorowicz 

- Jarosław Bomba 

- Dorota Wiktorowicz 

- Anna Kumur 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Jarosław Bomba 

- Dorota Wiktorowicz 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w roku 

2025 – Renowacja drzwi wejściowych do kościoła parafialnego w Drzewicy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w roku 2025 – Remont ogrodzenia cmentarza parafialnego w 

Drzewicy. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady powiedziała, że Pani Skarbnik łącznie  omówiła 

uchwały o spytała, czy są pytania w związku z tą uchwałą dotyczącą ogrodzenia cmentarza 

parafialnego w Drzewicy? 

Pytań nie zgłaszano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w roku 

2025 – Remont ogrodzenia cmentarza parafialnego w Drzewicy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
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rejestru zabytków w roku 2025 – Zabezpieczenie, utrwalenie substancji i stabilizacja 

konstrukcyjna budynku służebnego zamku w Drzewicy. 

 

Przewodnicząca powiedziała, że ta uchwała również już została omówiona przez panią 

Skarbnik w poprzednim punkcie.  

Radny Michał Kopczyński – spytał, czy jeśli przez gminę  przechodzą pieniądze z Polskiego 

Ładu, to czy w związku z tym Gmina nie płaci podatku?  

Skarbnik – odpowiedziała, że Gmina nie płaci podatku odnośnie tej dotacji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w roku 

2025 – Zabezpieczenie, utrwalenie substancji i stabilizacja konstrukcyjna budynku 

służebnego zamku w Drzewicy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Drzewica na 

rok 2025. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik. Powiedziała ona, że 

w uchwale z 23 grudnia w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok wkradł się błąd w 

paragrafie 12 uchwały. Paragraf 12 tej uchwały brzmiał: „ ustala się dotację dla podmiotów 

należących i nienależących do sektora finansów publicznych w kwocie 4.323.879,78 zł   

Zgodnie z załącznikiem numer 11 do uchwały powinna wynosić 4.315.879,78 zł. Dodała, że   

w załączniku numer 11 do uchwały z 23 grudnia jest zapisana prawidłowa kwota. Stąd 

uchwała, która zmienia nam zapis paragrafu 12, pokazując już prawidłową kwotę. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, Karol Podogrocki, 

Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Michał Kopczyński, Anna Kumur, Bartłomiej 

Matyja, Anna Rogulska 

 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Marianowi Czarneckiemu. Powiedział 

on, że 5 grudnia 2024 Gmina złożyła wniosek do Wojewody Łódzkiego o objęcie dopłatą 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na lata 2025- 2026 na trzy 

linie komunikacyjne:  linia numer 10 Drzewica - Drzewica przez Idzikowice-Werówkę, linia 

numer 11 Drzewica-  Drzewica przez Domaszno-Dąbrówkę i linia numer 12 Drzewica-  

Drzewica przez Świerczynę-Krzczonów. Po pozytywnym rozpatrzeniu naszego wniosku w 

dniu 30 grudnia 24 roku została podpisana umowa z Wojewodą Łódzkim na dofinansowanie 

przewozów autobusowych na te linie. Dofinansowanie wynosi 3 zł do jednego 

wozokilometra. Zgodnie z artykułem 5 ustawy o rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej, Rada w formie uchwały wyraża zgodę na zawarcie z 

operatorem umowy o świadczenie usług w zakresie transportu publicznego. Gmina miała 

uchwałę o podobnej treści, podjętą w roku 2019, ona funkcjonowała do momentu złożenia 

wniosku i jeszcze można powiedzieć dłużej. Ale po 4 stycznia Gmina otrzymała informację z 

Urzędu Wojewódzkiego, że musi być podjęta nowa uchwała określająca lata, na które będzie 

wyrażona ta zgoda. Uchwała jest zaznaczone, że zgoda na zawarcie umowy będzie udzielona 

na lata 2025 i 2026 i na te lata mamy udzielone dofinansowanie. 

Radny Michał Kopczyński –  powiedział,  że skoro jest 3 zł dofinansowania, to ile ten 

kilometr   przejazdu  kosztuje? 

Radny Eugeniusz Wrzesień – poprosił o wyjaśnienie odnośnie trzeciego kursu – linia nr 12.  

Marian Czarnecki – odpowiedział, że jeśli chodzi o pierwsze pytanie, to cena jednego 

wozokilometra wynosi 3,70. 3 zł jest to dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego, 70 groszy 

to są środki własne. Dodał, że jeszcze  jest jeden warunek, który jest na etapie składania 

wniosku, że żeby uzyskać dofinansowanie, Gmina musi dołożyć przynajmniej 10% do tego 

jednego wozokilometra. Cena negocjowana jest również z operatorem. Odnośnie linii nr 12 

powiedział, że linia  rozpoczyna swój kurs w Drzewicy przy szkole podstawowej w ulicy 

Stanisława Stasznica. Jedzie przez Dąbrówkę, Radnice Małe, Brzózę, Radnice, Radnice Duże, 

Świerczynę, Jelnie, Drzewica, ulica Kolejowa. Dojeżdża do Drzewicy, do szkoły 

podstawowej i w dalszej kolejności jedzie ulicą Kolejową do Jelni, do Krzczonowa, do 

Brzustowca, do Augustowa i przyjeżdża znów do szkoły podstawowej. Powiedział, że są to 
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linie które działają na terenie naszej  Gminy. One nie wybiegają poza teren  Gminy.    Rozkład 

jazdy konsultowany jest  z dyrektorami szkół - chodzi o rozpoczęcie zakończenie lekcji 

długość przerw. Powiedział, ze są to dopłaty do dowozów dzieci czyli  są niższe koszty a 

jednocześnie zabezpieczony jest obowiązek dowożenia uczniów do szkół. Powtórzył, że nie 

można wyjechać z tymi liniami poza teren Gminy. 

Radny Michał Kopczyński – powiedział, że przez ulicę Słowackiego jeżdżą 4 autobusy 

rano, prawdopodobnie 4 po południu. Spytał dlaczego to tak często i akurat tą drogą, 

ponieważ ona jest wąziutka, że z autobusem jest się ciężko minąć, szczególnie w zimę.  

Marian Czarnecki – powiedział, że Dlaczego najprawdopodobniej jak gdyby przybiega tak 

trasa tego autobusu. Dodał, że tam nie ma przystanku. Przystanek jest na Zakościelu na tak 

zwanym rondzie. Na tym odcinku od Drzewicy do Zakościela na ten moment nie ma 

zrównoważonego przystanku autobusowego. 

Burmistrz – Powiedział, że w budżecie są środki zabezpieczone na to żeby rozpocząć proces 
związany z uzyskaniem decyzji odnośnie poszerzenia w przyszłości tej drogi.    Jest to droga publiczna 
gdzie jeżdżą  samochody i w przyszłości Gmina chce drogę poszerzyć. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Czarnecki 

- Marian Czarnecki 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Dorota Wiktorowicz 

- Marian Czarnecki 

- Dorota Wiktorowicz 

- Marian Czarnecki 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

- Marian Czarnecki 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

 

 

7. Wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Krzysztof Jakubczyk - spytał odnośnie odbioru odpadów zmieszanych. Powiedział, że z 

dniem 1 stycznia weszła zmiana w ustawie, głównie dotycząca odbiorów tekstyliów. I spytał, 

czy gmina poinformuje mieszkańców co teraz mają z tymi odpadami robić, gdzie je 

przekazywać i żeby nie było jakichś nieprzyjemności w tym związanych. Spytał również 

odnośnie wykazu, który otrzymał na poprzedniej sesji dotyczącego promocji. Spytał, jakie 

konkretne były zadania dotacji dla LGD na kwotę 40 tysięcy złotych, jak również na co były 

wydatkowane rzeczy przy organizacji meczu z reprezentacją artystów. 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestie zmiany w ustawie, która zobowiązuje nas 

do odbioru, a właściwie mieszkańców, o wyselekcjonowania odpadów tekstylnych, butów, to 

udostępnimy stosowny kontener i to będzie na PSZOK-u w Drzewicy. Tu mieszkańcy będą 

mogli te odpady umieszczać. Dodał, że będziemy wspierali stowarzyszenia czy fundacje, 

które zbierają tego typu odpad, cały czas funkcjonuje szereg pojemników PCK-owskich, które 

są zbierane. Z pewnością te informacje będą. Powiedział, że Urząd szykujemy ulotkę wraz z 

firmą, która wygrała przetarg odnośnie funkcjonowania systemu odpadów.  

Burmistrz powiedział, że zgodnie z regulaminem poszczególny asortyment odpadów trafia do 

odpowiedniego worka, odpowiedniego koloru. Jeśli komuś zabraknie worków, może włożyć 

w worek innego koloru, ważne, żeby on był workiem przezroczystym. Można wystawić tego 

typu odpady - szkło,  papier w worku jednocześnie, albo do stosownego koloru kosza. Gdyby 

ktoś miał kosz czarny, wystarczy, że wyraźnie go opisze, że ten kosz plastikowy jest do 

odpadów np. plastikowych. Jeżeli chodzi o kwestie kosztów, jakie poniosło LGD i meczu, to 

powiedział, żeby radny poprosił o taką informację od Pani Skarbnik po zakończeniu sesji.  

Wnioski złożone na sesji:  

Radna Dorota Wiktorowicz – dobudowanie jednej lampy w Żardkach w kierunku 

Nieznamierowic. 

Radny Eugeniusz Wrzesień – dobudowa dwóch lamp w kierunku torów – Brzustowiec 

Smugi 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 



10 

 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy – Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała 

obecnym za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady VII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

w Drzewicy IX kadencji 

 

Uchwały podjęte na Sesji stanowią załącznik do protokołu 

 
 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Drzewicy 

Dorota Maria Wiktorowicz 

  

 

Przygotował(a): Anna Nojek  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


